
Rada rodičů GEVO Sázavská - 22. dubna 2025  

 

zástupci tříd/školy - účast: 

 

prima:  Kateřina Smolíková (přítomna) 

sekunda:  Radka Felgrová  (přítomna) 

tercie:   Helena Štohanzlová (přítomna) 

kvarta:  Lucie Kudláčková (přítomna)  

kvinta:   Kamila Vlčková (omluvena)   

sexta:           Jaroslava Severová (omluvena)  

septima:       Marie Glaserová (přítomna) 

1. IB:   Pavlína Šafratová  

oktáva/2. IB:       Markéta Pavlíková  (přítomna)     

škola:   Jan Teplý (ředitel, přítomen) 

   Jiří Němeček (jednatel, přítomen) 

   Tereza Němečková (zřizovatel, přítomna) 

 

Program schůzky: 

 

1. rozpočet školy, školné 2025/26 - předkládá: Jiří Němeček 

a. informace k převisu uchazečů o primu 8letého studia => rozhodnutí 

o otevření dvou tříd prim pro šk.r. 2025/26, což bude mít i vliv na 

rozpočet školy 

b. předložení účetní uzávěrky rozpočtu roku 2024 

i. mzdy a pronájmy se hradí ze státní dotace, kterou škola 

dostává v nejvyšší možné míře (90 % dotace MŠMT pro 

státní školy) 

ii. za minulý rok se státní normativ snížil a nepokryl ani inflaci 

iii. někteří zástupci rodičů požádali o výčetku výdajů za 

(vybavení školy a pomůcky) 

c. návrh nového rozpočtu 

i. výrazné navýšení výdajů z důvodu plánované a potřebné 

rekonstrukce prostorů v Budečské (plány urychlilo rozhodnutí 

otevřít dvě primy) 

ii. očekávané navýšení platů ve státním školství  



iii. základní návrh školy je zvýšení školného alespoň o 3 inflační 

% 

iv. někteří zástupci navrhují zásadnější navýšení z důvodu 

posílení položky “mzdy”, aby si škola mohla nadále udržet 

konkurenceschopnost a své vyučující 

v. další návrh ze strany rodičů je zvýšení všech úrovní školného 

(plné, běžné, dobíhající) o stejné procento 

vi. po diskuzi je předložen návrh na zvýšení školného pro šk. r. 

2025/26 o 6 % 

 

 

vii. hlasování: Pro: 6 - Proti: 0 - Zdržel se: 0 =>návrh byl přijat 

 

Zapsal: Jan Teplý 


